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Na osnovu  zahteva Standarda 2  za samovrednovanje i ocenjivanje kvaliteta 
visokoškolskih ustanova, Komisija za obezbeđenje i unapređenje kvaliteta Tehničkog 
fakulteta u Boru podnosi Nastavno-naučnom veću  godišnji : 
 
 
 

I  Z  V  E  Š  T  A  J 
o radu i aktivnostima u oblasti unutrašnjeg obezbeđenja i unapređenja kvaliteta  

tokom kalendarske 2011. godine 
 
 

 Sastav Komisije za obezbeđenje i unapređenje kvaliteta određen je Odlukom Nastavno- 
naučnog veća u oktobru 2009. godine kada je izabrano novo rukovodstvo Fakulteta i 
konstituisane nove Komisije Nastavno - naučnog veća. Sastav Komisije je u skladu sa čl. 
Statuta Tehničkog fakulteta u Boru. U sastav komisije u oktobru 2011. godine došlo je do 
zamene predstavnika studenata, Prodekana studenta i Predsednika studentskog 
parlamenta , s obzirom da su u to vreme završeni izbori studenata za navedene funkcije, 
koji su po funkciji članovi ove Komisije. 

 
 

U toku 2011. godine Komisija za obezbeđenje i unapređenje kvaliteta na Tehničkom 
fakultetu u Boru imala je niz aktivnosti koje proizilaze iz Statuta i Pravilnika koji regulišu 
oblast obezbeđenja i unapređenja kvaliteta, kao na primer: 
 
1. Organizovala je, sprovela i pripremila izveštaj za Nastavno – naučno veće o 
Studentskom vrednovanju kvaliteta pedagoškog rada nastavnika u letnjem semestru šk. 
2010/2011. godine. Izveštaj o izvršenom vrednovanju  usvojilo je Nastavno-naučno veće  
Fakulteta, a nakon toga Izveštaj je istaknut na sajtu Fakulteta i na taj način učinjen 
dostupnim svim zainteresovanim. 
 
2. Organizovala je, sprovela i pripremila izveštaj za Nastavno – naučno veće o 
Studentskom vrednovanju kvaliteta pedagoškog rada nastavnika u zimskom semestru šk. 
2011/2012. godine. Izveštaj je usvojilo Nastavno-naučno veće 2.2.2012. godine a nakon 
toga Izveštaj je istaknut na sajtu Fakulteta i na taj način učinjen dostupnim svim 
zainteresovanim. 
 
3. Organizovala je sa šefovima studijskih programa vrednovanje kvaliteta diplomiranih 
inženjera od strane poslodavaca, a pripremljene izveštaje za studijske programe: 
 

A) Rudarsko inženjerstvo 
B) Metalurško inženjerstvo 
C) Tehnološko inženjerstvo  
D) Inženjerski menadžment 

 
Nastavno – naučno veće je usvojilo 2.2.2012. godine. Nakon toga ovi Izveštaji su 
istaknuti na sajtu Fakulteta i na taj način su učinjeni dostupnim svima zainteresovanim. 
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4. Organizovano je prikupljanje podataka o obimu rezultata NIR-a tokom 2011. godine. 
Izveštaj Komisije biće usvojen na sledećoj sednici NN veća, a iza toga biće istaknut na 
sajtu Fakulteta i tako učinjen dostupnim svim zainteresovanim. 
 
5.Komisija je usvojila Akcioni plan aktivnosti za izradu Izveštaja o samoevaluaciji na 
kraju treće godine nakon akreditacije Fakulteta i studijskih programa koji se na njemu 
realizuju. Akcioni plan je dostavljen svim učesnicima zaduženim za aktivnosti koje slede. 
 
6. Komisija je usvojila i predložila Nastavno-naučnom veću na usvajanje Proceduru 
isticanja dokumenata na sajt Fakulteta, s obzirom da su na ovom području uočeni brojni 
problemi koji su doveli do neažurnosti sajta. 
 
7. Komisija je sačinila predlog Procedure za evidenciju o prisustvu na poslu i održanoj 
nastavi i istu uputila Nastavno-naučnom veću na usvajanje. 
 
8. Komisija je u skladu sa čl. Statuta Fakulteta, kao savetodavnog organa, Dekanu 
Fakulteta ukazivala i predlagala određene aktivnosti za očigledne propuste u odnosu na 
neažurnost i druge uočene propuste koji dovode do stagniranja ili opadanje kvaliteta u 
radu Fakulteta. 
 
9. Komisija je organizovala i sačinila izveštaj o kvalitetu nastavne literature koji treba da 
se usvoji na narednoj sednici Nastavno-naučnog veća. 
 
10. Komisija je pokrenula aktivnost koje treba da se završe u narednih nekoliko nedelja, 
prikupljanje mišljenja od naših diplomiranih studenata o kvalitetu kurikuluma po kome 
su studirali kao i kvalitetu izlaznih znanja koja su poneli sa Fakulteta. 
 
11. Komisija je za narednu sednicu Nastavno-naučnog veća pripremila dokument za 
usvajanje pod nazivom: Akcioni plan za sprovođenje strategije kvaliteta (sa 
zakašnjenjem, jer nije bilo inicijative subjekata koji upravljaju sistemom kvaliteta).   
 
12. Komisija je po prvi put sprovela proces izrade SWOT analize za Fakultet na 
principima Strategijskog menadžmenta, u kojoj su učestvovali svi zaposleni na Fakultetu 
sa visokom stručnom spremom (svi nastavnici, saradnici i šefovi službi sa VSS). 
Rezultati SWOT analize biće u narednom periodu upućeni Nastavno-naučnom veću na 
usvajanje.  
 
U godišnjim Izveštajima Dekana o radu Fakulteta, u delu o Radu Nastavno-naučnog veća 
bilo je delova o aktivnostima iz oblasti obezbeđenja i unapređenja kvaliteta koje je 
usvajao Savet Fakulteta. O obimu i sadržaju delova koji se odnose na kvalitet odlučivao 
je Dekan Fakulteta. 
 
U radu Komisije za obezbeđenje i unapređenje kvaliteta nije bilo problema zbog 
adekvatnog shvatanja uloge članova Komisije kvaliteta u sveukupnom radu Fakulteta. 
Problemi nastaju kada priču o Kvalitetu treba proširiti na Fakultet u celini, tada se 
javljaju otpori zato što svaka priča o kvalitetu podrazumeva promenu, a većina ljudi na 
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Fakultetu nije spremna na promene, što je pokazala i sprovedena SWOT analiza u kojoj 
su učestvovali svi nastavnici i saradnici Fakulteta. 
 
U Boru, januara 2012. godine                                              
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